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Nr. 12137/21.12.2022 

PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 21.12.2022, ora 14.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilești convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 377/14.12.2022 a primarului comunei Stănileşti.  

Din totalul de 15 consilieri locali, 15 sunt prezenţi. La ședință participă doamna Gugiuman 

Luminița-Mihaela, Referent contabil și domnul Silitră Dănuț, Consilier superior, Compartimentul 

Financiar Contabil și Achiziții Publice. Secretarul general al comunei Stănileşti, Burcioagă 

Mihaela, pune la dispoziţia domnilor consilieri locali procesul verbal al şedinţei de îndată a 

Consiliului Local, din data de 24.11.20222. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici 

o „abţinere”, procesul verbal al şedinţei este aprobat.  

Domnul Bejan Vasilache, în calitate de președinte de ședință, dă citire proiectelor de 

hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței:  

Ordinea de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea începând cu anul 2023, a nivelului valorilor 

impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate acestora, precum şi a 

amenzilor prevăzute de Legea Nr. 227/2015 privind Codul Fiscal, la nivelul U.A.T. Comuna 

Stănileşti, prin indexarea acestora cu rata inflaţiei în procent de 5,1 %.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a VIII-a bugetului local al comunei 

Stănileşti, judeţul Vaslui, pentru anul 2022 – luna decembrie. 

3. Proiect de hotărâre aprobarea scoaterii creanţelor debitorilor persoane fizice declaraţi în 

stare de insolvabilitate din evidenţa curentă a Primăriei comunei Stănileşti şi trecerea lor 

într-o evidenţă separată, conform prevederilor art. 265 din Legea Nr. 207/2015 privind 

Codul de Procedură Fiscală.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice pentru anul 

2023, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de lucrări şi servicii privind întreţinerea, 

consolidarea şi reparaţia drumurilor publice, podeţelor, cişmele, aflate în patrimoniul 

U.A.T. Comuna Stănileşti, pentru anul 2023.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenți personali, la nivelul U.A.T. 

Comuna Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind procedura pentru 

înregistrarea, evidența și radierea vehiculelor pentru care există obligativitatea înregistrării, de 

pe raza administrative-teritorială a comunei Stănilești, județul Vaslui.  
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8. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali care să facă parte din Comisia 

pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al unităţii 

administrativ-teritoriale comuna Stănileşti, județul Vaslui pentru anul 2022.  

 Domnul primar, Tofan Găbișor, propune suplimentarea ordinii de zi a ședinței cu două 

proiecte de hotărâre: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei speciale de salubrizare la nivelul 

U.A.T.C. Stănilești, pentru anul 2023, conform Hotărârii Nr. 11/19.12.2022 a Asociației 

pentru Dezvoltare Intercomunitară a Județului Vaslui.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, 

în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență, Componenta C3 – 

Managementul deșeurilor, în vederea implementării proiectului “Înființarea unui centru de 

colectare a deseurilor prin aport voluntar în U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui”, 

pentru obținerea finanțării în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A.  

 Se supune la vot propunerea de suplimentare a ordinii de zi a ședinței.  

Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, suplimentarea ordinii 

de zi a ședinței este aprobată.  

Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, ordinea de zi a ședinței 

este aprobată. Se trece la discutarea primului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea începând cu anul 2023, a nivelului valorilor 

impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate acestora, precum şi a 

amenzilor prevăzute de Legea Nr. 227/2015 privind Codul Fiscal, la nivelul U.A.T. Comuna 

Stănileşti, prin indexarea acestora cu rata inflaţiei în procent de 5,1 %.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre și 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Deci nu se măresc taxele și impozitele locale, dar le indexăm cu 

rata inflației, de 5,1%. 

2. Dl. Silitră Dănuț, Consilier superior: Dacă nu le mărim, suntem obligați să le actualizăm cu 

rata infalției pe anul 2021.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă aveți alte idei, sau vreți să veniți cu suplimentări sau alte 

propuneri, putem mări cu 2-3% ca să mai micșorăm din impactul pe anul viitor, când inflația va fi 

mult mai mare.  

4. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Eu știu că în funcție de cât vreți dumneavoastră, puteți 

propune să le măriți până la 25%.  

5. Dl. Silitră Dănuț, Consilier superior: Conform Codului Fiscal, există o grilă în care trebuie să 

ne încadrăm. Și se mai pot mări, peste grilă, cu până la 30%. Dar nu este obligatoriu să le mărim. 

Obligatoriu este să le indexăm cu rata inflației.  

6. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei Florin: Lăsăm anul acesta așa și la anul, dacă este inflația 

mare, scădem impozitele. 
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7. Dl. primar Tofan Găbișor: Presiunea inflaționistă, la aproximativ 20% va fi foarte mare. Deci, 

sunteți de acord ca impozitele să rămână la același nivel și să fie doar indexate cu rata inflației de 

5,1%? 

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind modificarea începând cu anul 2023, a 

nivelului valorilor impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate acestora, 

precum şi a amenzilor prevăzute de Legea Nr. 227/2015 privind Codul Fiscal, la nivelul 

U.A.T. Comuna Stănileşti, prin indexarea acestora cu rata inflaţiei în procent de 5,1 %, este 

aprobat.  

1. Dl. primar, Tofan Găbișor: Propun să schimbăm ordinea discutării proiectelor, dacă este 

domnul Silitră prezent, să continuăm cu cele care au legătură tot cu compartimentul taxe și 

impozite.  

 Propunerea este aprobată.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii creanţelor debitorilor persoane fizice 

declaraţi în stare de insolvabilitate din evidenţa curentă a Primăriei comunei Stănileşti şi 

trecerea lor într-o evidenţă separată, conform prevederilor art. 265 din Legea Nr. 207/2015 

privind Codul de Procedură Fiscală.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre și 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. Silitră Dănuț, Consilier superior: Este o hotărâre pe care o dăm anual, conform Codului 

Fiscal. Sunt doare de urmărire silită, pentru cei rău platnici, care se trec într-o evidență separate 

pentru încă 5 ani, timp în care efectuăm minim o verificare pe an, să vedem dacă au dobândit 

bunuri sau au venituri, ca să putem recupera parția sau total sumele datorate. De data aceasta, sunt 

57 de dosare de insolvabili, care însumează 74.561 lei.  

2. Dl. primar Tofan Găbișor: Haideți să vă citesc numele din axena la proiectul de hotărâre și 

sumele, pentru că așa este legal. Probabil pe unii îi cunoașteți și dumneavoastră.  

 Se dă citire listei și sumelor înscrise.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea scoaterii creanţelor debitorilor 

persoane fizice declaraţi în stare de insolvabilitate din evidenţa curentă a Primăriei comunei 

Stănileşti şi trecerea lor într-o evidenţă separată, conform prevederilor art. 265 din Legea 

Nr. 207/2015 privind Codul de Procedură Fiscală, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind procedura pentru 

înregistrarea, evidența și radierea vehiculelor pentru care există obligativitatea înregistrării, de 

pe raza administrative-teritorială a comunei Stănilești, județul Vaslui.  

 Domnul primar, Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare.  

Se trece la discuții:  
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1. Dl. Silitră Dănuț, Consilier superior: Este un regulament care vizează mașinile agricole și 

tractoarele care ating o viteză de până la 25%, care nu sunt înregistrate la D.R.P.C.I.V. Și aici intră 

remorci, tractoare, care până acum nu aveau certificate de înmatriculare. Își vor face procedurile 

la R.A.R., și apoi obligatoriu vor veni să le înregistreze la primărie și vor plăti impozit. Trebuie 

scoasă și asigurare, exact ca la un autoturism.  

2. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Și motocultoarele?  

3. Dl. Silitră Dănuț, Consilier superior: Nu discutăm de motocultoare.  

4. Dl. viceprimar Tofan Costică: Motocultoarele sunt unelte agricole pentru câmp. Acelea nu pot 

circula pe drumul public. Este vorba despre utilajele care se vor impozita, pentru că așa este 

modificată legea.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

procedura pentru înregistrarea, evidența și radierea vehiculelor pentru care există 

obligativitatea înregistrării, de pe raza administrative-teritorială a comunei Stănilești, județul 

Vaslui, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei speciale de salubrizare la nivelul 

U.A.T.C. Stănilești, pentru anul 2023, conform Hotărârii Nr. 11/19.12.2022 a Asociației 

pentru Dezvoltare Intercomunitară a Județului Vaslui.  

Domnul primar, Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare și proiectului de hotărâre.  

Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Am suplimentat cu acest proiect de hotărâre pentru că ședința de 

la A.D.I.V. a avut loc pe 19 decembrie. La ședință am participa eu, ca reprezentant din partea 

comunei. S-au stabilit tarifele minime și maxime între care ne putem încadra. Sunt tarife stabilite 

la nivel unic pe județul Vaslui. Pentru rural tarifele sunt stabilite între 7 lei – minimul și 10 lei – 

maximul. În funcție de ce decide Consiliul Local și de calculele pe care le facem, pentru a putea 

vedea dacă se poate acoperi plata facturilor, decidem exact cât va fi taxa începând cu ianuarie 

2023. Tot de la A.D.I.V. ni s-a comunicat că pentru deșeurile reciclabile se va adăuga 1 

leu/persoană și că va trenui să luăm în considerare la stabilirea taxei și o creștere preconizată a 

prețurilor în anul 2023 de aproximativ 15%. Noi am analizat și am venit cu propunerea de a stabili 

taxa la minimul de 8 lei. Dacă va fi nevoie, vom lua în timul anului alte măsuri suplimentare, ca 

să nu punem din primul trimestru taxa mai mare, fără să știm evoluția. Sun primării care au stabilit 

9 lei, altele 8 lei. Deci, dumneavoastră decideți.  

2. Dl. viceprimar Tofan Costică: Problema este că sunt destul de mulți cetățeni care vin la 

începutul anului și achită impozitele și taxele până la data de 31.03 ca să poată beneficia de 

reducere. Deci, dacă am modifica taxa după, va fi mai dificil de recuperat diferența.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Aici aș dori să fac și o paranteză. Să știți că am avut misiune de 

audit extern de la Curtea de Conturi. Și în urma misiunii au lăsat 12 măsuri de remediere. Una 

dintre măsurile lăsate vizează taxa de salubrizare. Și aici s-a luat în discuție taxa de salubrizare 

pentru anul 2020 și 2021. Din socotelile Curții, avem un deficit foarte mare între ceea ce s-a plătit, 
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facturile de la A.D.I.V. pentru gunoiul menajer și ceea ce s-a încasat. Și când spun foarte mare, 

mă refer la aproximativ 2,5 miliarde lei vechi. Când au defalcat taxa pe ani, ne-am dat seama că în 

anul 2020 taxa nu s-a încasat pentru că efectiv nu s-a trecut în debit la oameni. Am primit o notă 

de relații de la Curtea de Conturi, la care a trebuit să răspund, referitor la această chestiune. Eu am 

preluat mandatul în noiembrie 2020 și încă de la ședința A.D.I.V. mi-am dat seama că plăteam 

facturi lunare de 20.000 lei și în 2020 s-a încasat doar o sumă de aproximativ 7.000 lei, practic, 

nimic. În februarie 2020 s-a aprobat prin hotărâre de Consiliu Local taxa de salubrizare și apoi s-

a trimis către A.D.I.V. o adresă prin care s-a comunicat că beneficiază aproape 3.900 de persoane 

din comună de serviciul de salubrizare. Eu vă întreb domnule Zaharia, erați primar în acea 

perioadă: cum recuperăm banii, pentru că sunt foarte mulți? Și dumneavoastră ați primit o notă de 

relații la care atrebuit să răspundeți și ați avut aceeași întrebare ca și mine. Eu vă citesc răspunsul 

pe care l-ați dat la nota de relații. Și vă întreb, ce facem cu 2020? Pentru că era în regulă să achitați 

din bugetul local, dar cu condiția să recuperați ulterior suma, să se treacă în debit la cetățeni. Cum 

debităm domnule Zaharia în 2023, taxa de salubrizare din 2020?  

4. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Asta o să treabuiască să stabiliți dumneavoastră împreună 

cu aparatul de specialitate.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Eu am plătit doar 2 facturi în 2020. Dar restul din 2020? Ați achitat 

8 facturi de aproximativ 20.000 lei....sunt peste 1,6 miliarde de lei vechi. Ați avut o hotărâre de 

consiliu local, pe care nu ați pus-o în aplicare. În răspunsul dat la nota de relații ați spus „am avut 

în plan”. Ce ați făcut din februarie până în noiembrie? Nu ați luat măsuri.  

6. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Sunt obligat să vă răspund acum? 

7. Dl. primar Tofan Găbișor: Răspundeți în fața Consiliului Local care a aprobat hotărârea. În 

hotărâre scrie că de ducerea la îndeplinire a hotărârii răspunde “primarul”. Dumneavoastră 

recunoașteți că nu ați făcut nimic 8 luni?  

8. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Eu am plătit o datorie a comunei, nu o datorie a cetățeanului 

Zaharia Liviu.  

9. Dl. primar Tofan Găbișor: Banii se recuperează, așa a lăsat măsură Curtea de Conturi. Dacă 

nu, se transformă în prejudiciu și se impută. În 2024, suma rămasă de recuperat devine prejudiciu, 

se înregistrează și penalități. Dacă dumneavoastră credeți că găsim o posibilitate să o rezolvăm și 

să nu mai așteptăm 2024 să devină suma prejudiciu, spuneți. Altfel, se va imputa proporțional și 

eu voi plăti 40.000 lei, iar dumneavoastră diferența. Dacă aveți un răspuns sau o idee, eu sunt 

deschis la discuții și dispus să rezolvăm. Marea problemă însă este că cetățenii nu au fost puși în 

debit. La Lunca Banului nu au încasat taxa, dar au fost puși în debit. Alte primării au procedat la 

fel. La noi au fost puse în debit doar 285 de persoane. Iar la A.D.I.V. au fost declarate aproape 

4.000 de persoane.  

10. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei Florin: Și de la reciclabile, primim ceva înapoi?  

11. Dl. primar Tofan Găbișor: Nu. Doar le ridică. Ne vor pune și o taxă suplimentară de 1 leu în 

2023. Conform legii, trebuie să atingem un procentaj pentru deșeuri reciclabile.  

12. Dl. consilier local Crețu Dorin: Vina nu este doar a primarului.  

13. Dl. primar Tofan Găbișor: Am discutat și cu auditorii. Am ridicat aceeași problemă.  
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14. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Curtea de Conturi prin nota de relații a cerut să dăm 

răspunsul și pentru faptul că nu s-a făcut recepția la stadion. Și e lucrare începută în 2009, iar 

dumneavoastră ați avut între timp două mandate. Au fost lucruri care țin de voința mea.  

15. Dl. primar Tofan Găbișor: V-am spus, că marea problemă este prejudiciul. Dacă nu era 

prejudiciul și era doar o recuperare de sume, era altceva. Dar nu putem lăsa să se prescrie. Și 

culmea, nu te poți întoarce în timp. Nu putem înregistra debitele și să obligăm cetățenii să 

plătească. Sumle nu se pot recupera decât dacă este ceva voluntar, din partea cetățenilor.  

16. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Este aparatul de specialitat, prin compartimentul taxe și 

impozite.  

17. Dl. Consilier superior Silitră Dănuț: Dacă vă aduceți aminte, în decembrie 2020 am adus 

declarații pentru taxa de gunoi în ședință să le completați.  

18. Dl. primar Tofan Găbișor: E și vina contabilei. A spus și auditul. Trebuia ca la sfârșitul 

anului să ceară de la A.D.I.V. diferența de bani plătită înapoi sau să ceară compensare. În loc să 

storneze facturile, ea nu le-a înregistrat și nu le-a plătit. Dar nu le-a făcut notificare în scris. Acum, 

vine Curtea de Conturi și ne obligă să plătim și cele 4 facturi neînregistrate, pentru că figurează ca 

arierate, pentru că au depășit 90 de zile  și nu au fost plătite. Încercăm să reducem suma, dar singura 

ieșire pe care o văd este varianta voluntară, din partea cetățeanului. Dar, referitor la taxă, vă rog să 

vă dați cu părerea despre sumă.  

19. Dl. consilier local Gîfei Robert Ionică: Eu spun că 8 lei ar fi bine. Este o situație de criză. 

Poate vor veni vremuri mai bune în anii viitori.  

20. Dl. viceprimar Tofan Costică: Vă rog să mediatizați aspectul referitor la reciclabile și la 

targetul pe care trenuie să îl atingem. Vă rog să le explicați și dumneavoastră cetățenilor să nu mai 

amestece gunoi menajer cu gunoi reciclabil. Și referitor la taxă și eu sunt de părere că 8 lei e bine. 

Dar trebuie să ne gândim că va fi dificil dacă ulterior va fi nevoie să ridicăm prețul, pentru că sunt 

mulți cetățeni care vin să plătească până la 30.03. ca să primească bonificația.  

21. Dl. consilier local Crețu Dorin: Și eu sunt de părere 8 lei, pe premisa că este un an greu 

22. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei Florin: Eu sunt de părere să rămână 7 lei și majorăm 

când se mărește.  

23. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Merg pe ideea de 8 lei, dacă 1 leu este obligatoriu. Din 

vară, dacă se mai mărește, e altceva. Dar este foarte dificil de explicat la oameni.  

24. Dl. consilier local Neculiță Relu: 8 lei este și părerea mea.  

25. Dl. consilier local Mitrofan Teodor: 8 lei, pentru că dacă taxa e mai mare o să avem mai 

mulți cetățeni care nu plătesc.  

 Se supune la vot cuantumul de 8 lei/lunar pentru taxa specială de salubrizare.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei speciale de 

salubrizare la nivelul U.A.T.C. Stănilești, pentru anul 2023, conform Hotărârii Nr. 

11/19.12.2022 a Asociației pentru Dezvoltare Intercomunitară a Județului Vaslui, este 

aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice pentru anul 

2023, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre și 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Vă explică doamne secretar. 

2. Secretar general Burcioagă Mihaela:  Programul anual al achiziţiilor publice, în forma inițială 

cuprinde mai multe anexe, între care obiectul contractului de achiziţie – bunuri, servicii, lucrări, 

valoarea estimată, sursa de finanţare și procedura stabilită pentru derularea achiziției. Programul 

achiziţiilor poate fi modificat şi completat în cursul anului, iar după aprobarea bugetului propriu, 

avem obligația de a actualiza programul anual al achizițiilor publice în funcție de fondurile 

aprobate. Deci, după aprobarea bugetului pentru anul 2023 îl vom actualiza, în funție de sumele 

disponibile aprobate.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor 

publice pentru anul 2023, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a VIII-a bugetului local al comunei 

Stănileşti, judeţul Vaslui, pentru anul 2022 – luna decembrie. 

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre și 

sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița: Refctificarea bugetară se referă la o reglare de 

sume: 55.000 lei pentru burse, 42.000 lei asistenți personali, 63.000 lei la secțiunea funcționare la 

bunuri și servicii, plus 5.000 lei la investiții la apă. Influența totală este de 16.000 lei. Școala a 

făcut o reglare de conturi între articole, de 600 lei.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea rectificării a VIII-a bugetului 

local al comunei Stănileşti, judeţul Vaslui, pentru anul 2022 – luna decembrie, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de lucrări şi servicii privind întreţinerea, 

consolidarea şi reparaţia drumurilor publice, podeţelor, cişmele, aflate în patrimoniul 

U.A.T. Comuna Stănileşti, pentru anul 2023.  

 Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre. Se 

trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Vă dă detalii despre acest proiect domnul viceprimar.  

2. Dl. viceprimar Tofan Costică: Am trecut în plan străzi pentru reparații și completări cu piatră 

pe străzi din toate satele. Sunt prevăzute cișmele pentru reparații, alei de acces și podețe, clădiri 

care aparțin domeniului public. Planul este cuprinzător, dar vom vedea ce putem face în funcție de 

bugetul disponibil. Planul poate fi modificat în cursul anului. Deci, dacă aveți sugestii…. 

3. Dl. consilier local Bejan Vasilache: Drumul care intră spre biserică, la Budu.  

4. Dl. viceprimar Tofan Costică: E prins.  
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5. Dl. consilier local Balan Claudiu: Și fântâna de la Budu? 

6. Dl. viceprimar Tofan Costică: Este prevăzută în plan.  

7. Dl. consilier local Dobă Claudiu: La Satu Nou, trebuie reparată cișmeaua.  

8. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Și fântâna de la Râpa Miclei.  

9. Dl. consilier local Mitrofan Teodor: Și fântâna de la Șerpoaica.  

10. Dl. viceprimar Tofan Costică: Cum v-am spus, planul poate fi actualizat și în timpul anului 

și toate propunerile sunt binevenite.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea programului de lucrări şi servicii 

privind întreţinerea, consolidarea şi reparaţia drumurilor publice, podeţelor, cişmele, aflate 

în patrimoniul U.A.T. Comuna Stănileşti, pentru anul 2023, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenți personali, la nivelul U.A.T. 

Comuna Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023.  

 Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre. Se 

trece la discuții:  

1. Secretar general Burcioagă Mihaela: Anual, la propunerea primarului, consiliul local va 

aproba numărul asistenţilor personali, iar în bugetul local vor fi prevăzute sumele necesare plății 

salariilor. În prezent, avem un număr de 41 de asistenți personali angajați pentru persoanele cu 

grad de handicap “grav cu asistent personal”. Conform datelor primite de la compartimentul 

asistență socială și a numărului de cereri și dosare depuse, a fost propus un număr de 45 de posturi.  

Dacă sunt întrebări.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenți personali, 

la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

9. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali care să facă parte din Comisia 

pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al unităţii 

administrativ-teritoriale comuna Stănileşti, județul Vaslui pentru anul 2022.  

 Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre. Se 

trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Trebuie să faceți propuneri. Eu fac parte din comisie, conform 

prevederilor legale.  

2. Dl. consilier local Bejan Marius Marian: Propun pe domnul consilier local Dobă Ciprian.  

3. Dl. consilier local Neculiță Relu: Propun pe domnul viceprimar Tofan Costică.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la votul propunerilor formulate. Cu 13 voturi 

„pentru”, nici un vot „împotriva”  şi 2 „abţineri” – domnul consilier local Dobă Ciprian și domnul 

viceprimar Tofan Costică,  proiectul de de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali 

care să facă parte din Comisia pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale 
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secretarului general al unităţii administrativ-teritoriale comuna Stănileşti, județul Vaslui 

pentru anul 2022, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării U.A.T. Comuna Stănilești, județul 

Vaslui, în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență, Componenta C3 – 

Managementul deșeurilor, în vederea implementării proiectului “Înființarea unui centru de 

colectare a deseurilor prin aport voluntar în U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui”, 

pentru obținerea finanțării în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A.  

 Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare, proiectului de hotărâre. Se 

trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Am mai aprobat acest proiect de hotărâre, dar am primit o solicitare 

de clarificări de la Direcția Generală Planul Național de Redresare și Reziliență. Se completează 

cu desemnarea primarului în calitate de reprezentant al comunei în relația cu ministerul.  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  

şi nici o „abţinere”,  proiectul de de hotărâre privind aprobarea participării U.A.T. Comuna 

Stănilești, județul Vaslui, în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în vederea implementării proiectului 

“Înființarea unui centru de colectare a deseurilor prin aport voluntar în U.A.T. Comuna 

Stănilești, județul Vaslui”, pentru obținerea finanțării în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C3/S/I.1.A., este aprobat.  

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 21.12.2022,  se 

declară şedinţa încheiată. 

  Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

          PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                           

               CONSILIER LOCAL,             Secretar general al comunei Stănileşti, 

                BEJAN VASILACHE                  BURCIOAGĂ MIHAELA  
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